
Verslag Jaarvergadering 23 maart 2024 

Verslag jaarvergadering op zaterdag 23 maart 2024 

Aanwezig: René Bont, Ferry Jakobs, Carole Post van der Linde, Bernhard Boot, Aly Heijltjes, Nico 

Tromp 

Afwezig met bericht: Jan en Tinie van Gemeren, Hans Martijn Groeneveld, Gerie Dik, Peter Verwer 

Aanwezige leden: 39 

Notulist: Nico Tromp 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Ferry opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom, in het bijzonder de ereleden 

Huib Bakker, Loes van Horssen en Klaas Postma. 

Het bestuur ontving afmeldingen van Jan en Tinie van Gemeren, Hans Martijn Groeneveld, Peter 

Verwer en Gerie Dik. 

Er zijn geen aanvullingen of wijzigingen van de agenda. 

 

2. Bespreking verslag jaarvergadering 13 maart 2023 

Er zijn geen opmerkingen zodat het verslag wordt goedgekeurd met dank aan notulist Aly 

Heijltjes. 

 

3. Samenstellig bestuur 

Na 13 jaar treedt Aly Heijltjes af als secretaris. Ferry bedankt haar namens de HVW voor haar 

enorme inzet en adequaat uitvoeren van de vele secretariaat werkzaamheden. Als dank ontving 

Aly bloemen en een cadeaubon. 

Onder applaus verruilt Aly Heijltjes haar stoel achter de bestuurstafel voor een stoel in de zaal. 

Groot zorgpunt is het feit dat de positie van voorzitter en ook van secretaris niet ingevuld is. 

Voorlopig worden taken verdeeld onder de overige bestuursleden. 

 

4. Mededelingen 

- Er zijn geen ingekomen stukken ontvangen. 

- Jubileumboek “Hoe was het ook alweer”  

Ferry geeft aan dat er dankzij de enorme inzet van de Archiefgroep een fantastisch fotoboek 

met begeleidende teksten gemaakt is. Alle leden hebben gratis een exemplaar ontvangen. 

Inmiddels wordt het boek ook bij een aantal verkooppunten verkocht. 

- Digitale toezending Nieuwsbrief en overige informatie. 

Ferry geeft aan dat we in verband met kostenbesparing informatie ook per mail gaan 

versturen. Dit jaar wordt als testjaar gezien en inmiddels is de agenda voor deze vergadering 

via mail verstuurt. 

Alle informatie die dit jaar via email verstuurt wordt wort ook op papier afgeleverd bij alle 

leden.  

 Dit jaar wordt de schenkingen lijst ook middels email verstuurt en natuurlijk ook via papier. 

Han Muijzert geeft aan altijd zijn info op papier te willen ontvangen, dit in verband met zijn 

eigen archief. Dit is geen probleem immers hebben we als uitgangspunt dat leden die geen 

email hebben en/of aangegeven hebben hun info op papier te willen blijven ontvangen dit 

ook op papier zullen ontvangen. 

De Wormerveer Weleer zal altijd op papier naar alle leden verstuurd worden. 

- Kalender 2024 



Ferry geeft aan dat de Kalender 2024 middels een gift tot stand is gekomen en dat de 

opbrengst (euro 5,00 per stuk) ten goede is gekomen aan de kas van de HVW. 

- Archief jaarverslag. 

- Ferry geeft aan dat Loes van Horssen een uitgebreid jaarverslag gemaakt heeft van de 

werkzaamheden uitgevoerd in 2023.  

Het Bestuur is onder de indruk van de geleverde inspanningen en geeft hierbij de 

complimenten aan de totale Archief groep’ 

- Maquette Wormerveer anno 1750 

De maquette staat op een tijdelijk plaats in de Bloesem en zal medio 2024 intern verhuisd 

worden naar een andere plek. Voor de nodige aandacht zal hier een Persmoment aan vooraf 

gaan. 

- Boek met verhalen van Diet List-Hildering 

Middels een gift van Diet List wordt er met hulp van de HVW een boekwerk gemaakt waarin 

verhalen en gedichten die Diet in haar leven geschreven heeft worden afgedrukt. Dit boek 

kost euro 10,00 en kan bij voorinschrijving besteld worden bij bestuurslid Bernhard Boot. 

- Lopende projecten: 

 Glas in lood panelen Garage Zwart-Hogeweg. Deze staan in opslag bij de brandweer in 

afwachting van een definitieve plek. 

 Glas in lood panelen Wessanen gered vanuit de sloop van de Bres. Momenteel wordt op 

kosten van de HVW de panelen gerestaureerd.  

 Molen de Zaanstroom is door een lid uit Zeeland geschonken, dit schaalmodel heeft een 

nieuwe locatie gekregen bij Chocoladefabriek “De Euforij” 

 Gedichtenwedstrijd in het kader van de opening van de Zaanbrug. Deze wedstrijd is door 

de Archiefgroep van de HVW georganiseerd en na de opening van de Zaanbrug zullen de 

winnaars bekend gemaakt worden in de Vermaning op 13 april 2024’ 

 Vrijwilligersmiddag. Het bestuur heeft het voornemen om dit jaar een gezellige middag te 

organiseren voor alle HVW vrijwilligers. 

 

5. Financiën  

De stukken worden ter vergadering uitgereikt: een en ander was ook vooraf bij de secretaris op te 

vragen. 

- Jaarstukken boekjaar 2023 

Ferry licht een en ander toe. 

De HVW staat er financieel goed voor alhoewel er een negatief saldo van euro 4347,00 is.  

Dit min-bedrag is veroorzaakt door het gemaakte jubileumboek “Hoe was het ook alweer” dat 

alle leden gratis hebben ontvangen. 

Het begrote tekort voor 2023 was euro 17490,00 dus op basis van dit bedrag is een min van euro 

4347,00 prima te noemen. Dit mindere min-bedrag komt door losse verkoop bij BRUNA en 

kapper Sluis en ook de verkoop bij evenementen. 

- RABO clubsupport leverde euro 718,00 0- en het Gerrit Blauw Fonds keerde euro 1250,00 uit. 

- Diet List heeft euro 2000,00 beschikbaar gesteld om een boek te maken met daarin verhalen 

en gedichten over het vroegere leven in Wormerveer en met name de omgeving Vijfhuizen. 

De opbrengsten bij verkoop zijn voor de HVW. 

- Verslag kascommissie 

Namens de kascommissie deelt Margreet Koeman mee met Andre Philippo alle stukken en 

bescheiden, betrekking hebbend op de periode 1 januari 2023 tot en met 31 december 2023 van 

de HVW te hebben gecontroleerd en akkoord bevonden. De kascommissie verzoekt derhalve de 



Algemene Ledenvergadering het bestuur van de HVW-decharge te verlenen voor het gevoerde 

financiële beleid. DE vergadering gaat hiermee akkoord. 

Door de eerdere aanbeveling van de kascommissie een 2e gemachtigde te hebben op RABO 

rekening is tijdens een bestuursvergadering van 14 maart jl besloten om bestuurslid Bernard Boot 

als back-up aan te melden. 

- Benoeming kascommissie 

Andre Philippo treedt af als lid van de kascommissie. Gerard Battem volgt hem op en zal met 

Margreet Koeman de controles uitvoeren over 2024. Als reserve meldt Jaap Prins zich aan. 

 

6. Voorstel contributieverhoging per 1 januari 2025 naar euro 19,50 (nu euro 18,50) 

Ferry stelt namens het bestuur voor om de contributie te verhogen van euro 18,50 naar euro 

19,50. Reden is de steeds hoger worden kosten met betrekking tot porto kosten en druk- en 

papierkosten. 

Ger Bakker vroeg zich af of de verhoging de verwachte extra inkomsten opbrengt, omdat er nu 

leden zijn die het huidige contributiebedrag van euro 18,50 al afronden naar euro 20,00. 

Han Muijzert vroeg zich af waarom het bedrijf lidmaatschap ad euro 50,00 niet verhoogd wordt. 

Ferry gaf aan dat dit bedrag ook verhoogd zal worden met euro 5.00 tot een bedrag van euro 

55,00. 

De Ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde verhogingen. 

Jaap  Prins gaf de tip om contact te zoeken met “nut tot het algemeen welzijn” in verband met 

schenkingen. 

 

7. Rondvraag 

Han Muijzert geeft aan met betrekking tot het pand Jan Dekker gefrustreerd te zijn over 

vernielingen en dat dit pand behouden dient te worden. Dick Zwart geeft aan dat hij en de 

commissie Erfgoed hiermee bezig zijn. 

 

Piet Eikel vraagt of Wormerveer een eigen volkslied heeft. Zou leuk zijn in het kader van 50 jaar 

Zaanstad. ER blijkt geen volkslied te zien en er melden zich ook geen schrijvers aan die dit op zich 

willen nemen. 

 

Bernard Boot 

Bernard geeft aan dat men zich na deze vergadering bij hem kan melden om het boek van Diet 

List te bestellen ad euro 10,00.  

 

Wietske van Soest vraagt of er iets bekend is over een Walk of Fame. 

Is in privé beantwoord.  

 

8. Sluiting 

De voorzitter sloot de vergadering om 15,20 uur en gaf aan dat na een korte pauze Jouke van der 

Werf visiespecialist Erfgoed bij de gemeente Zaanstad, een lezing zal geven over het naoorlogs 

erfgoed in Zaanstad.  


